

إخلاء مسؤولية Disclaimer

الموادو التقارير المنشورة هي طغرض المعلومات العامة فقط، و لا ينبغي اعتبارها توصية لشراء او بيع أي ورقة مالية ، علما انه قد تم استخلاص هذه المعلومات من مصادر يعتقد انها موثوقة، و قد بذلت شركة العربي المالية اقصى جهد للتأكد من ان محتوى المعلومات المذكورة صحيحة و دقيقة ، ومع ذلك شركة العربي المالية لا تضمن ولا تتعهد بان هذه المعلومات كاملة و خالية من الاخطاء. شركة العربي المالية لا تضمن اداء أي استثمار وان عوائد الاوراق المالية في حال وجودها من الممكن ان تتذبذب، و جميع الاستثمارات عرضه لمخاطر الخسارة او احتماليتها و قد يؤدي ذلك الى استقطاع جزء او كامل راس المال المستثمر لدفع تلك العوائد، و عليه من الممكن أن نكون المبالغ المستردة من راس المال المستثمر، وهنالك اوراق مالية غير قابلة للتحويل الموري الى سيولة، كما ان بعض الاوراق المالية تتعامل بالعملات الاجنبية، و قد ينتج عن التغيرات في اسعار هذه العملات تأثيرات ايجابية او سلبيه على قيمة الورقة المالية. وقبل المشاركة في أي صفقة، ينبغي على المستثمر قراءة المستندات الخاصة باتفاقية العربي المالية بعناية وخصوصا قراءة المربعة السوق ومدى ملاءمته لوضعه المالي وخصوصا قراءة الستثمارية وقدرته على تحمل المخاطر. ان أي تقييم لأداء استثمار سابق ليس مؤشرا او ضمانا للأداء المستقبلي، ولا تضمن الشركة و أهدافه الاستثمر ين وهم طبيعة السوق ومدى ملاءمته لوضعه المالي بأن هذا الأداء سيتكرر أو سيكون مماثلاً في المستقبل ، وهذه المنتجات قد لا نكون مناسبه لجميع المستثمرين، ولذلك يستحسن طلب مشورة متخصصة من مستشارك المالي والقانوني الخاص بك قبل الشروع بالاستثمار في الاوراق المالية . و من الممكن ان تقدم خدمات استثمارية او ان نكون قد قدمتها مسبقا خلال الاثني عشر شهر الماضية تموم المرائد و الوساطة المالية ، و من الممكن ان تقدم خدمات استثمارية او ان نكون قد قدمتها مسبقا خلال الاثني عشر شهر المالية. الوراق المالية.

للحصول على شروط و أحكام الأوراق المالية و تقاريرها الدورية و المالية يمكن زيارة الموقع الالكتروني لشركة العربي المالية. شركة العربي المالية هي شركة مرخصة من هيئة السوق المالية السعودية ترخيص رقم (37 – 07072) وعنوان المكتب الرئيس هو شارع المؤيد الجديد ، حي المربع ، ص. ب. 220009 الرياض 11311، المملكة العربية السعودية.

The content and information provided are for general informational purposes only and should not be considered sufficient for making any final decisions. Although this information is obtained from reliable sources, and anbc made every effort to ensure that the information provided is accurate and detailed. anbc does not guarantee that this information is complete and error-free. anbc does not guarantee any investment returns, nor can it ensure the investor will recover the invested capital in whole or part. This is due to the risks associated with the potential loss, which may lead to the loss of part or all the investor's capital. Additionally, there may be no immediate cash return on the invested amount. Also, currency volatility might impact the returns on foreign currency securities, and there could be delays in the immediate conversion on foreign currencies. Before participating in any investment, the investor should carefully review the documents related to the agreement with anbc, paying particular attention to the section on risks contained in the terms and conditions of financial securities. This is to ensure that they understand the market nature, the extent to which aligns with their financial goals, their capacity to bear risks, and the methods for managing these risks. Additionally the financial instruments for material investors may be subject to certain fees and taxes on some products and financial documents. It should be noted that these products are not rated for past performance, nor can they predict future performance. Therefore, it cannot be relied upon an indicator of the company's success on the future, nor can it be assumed as evidence of a successful investment experience. These products are only suitable for investors with experience in financial investment and those seeking to invest in the security market. For this reason, you should seek independent advice before engaging in any investment decision. Additionally To obtain terms and conditions of the financial securities and their periodic and financial reports, you can visit the website of anb capital.

anb capital is a company authorized by CMA with license number (07072-37), Head Office located at Al-Muayyad Al-jadeed Street, Al-Murraba, P.O. Box 220009, Riyadh 11311, Kingdom of Saudi Arabia.